
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno projednání Rady MČ Bmo -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 4/2023, ze dne 3.4.2023, konané pro ÚMČ 
Brno-Líšeň.

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Miloslav Čada, Bohumír Myslín, 

Petr Nečesánek, Jarmil Vlach, Eva Holzová, Oleg Beznosík

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Miroslav Janek (MP), Michal Chaloupka 
zastupitel MČ Brno-Líšeň.

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)
Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a hostů.
Organizační záležitosti: podpis prezenční listiny - účast 100%, organizační informace.

2. Schválení programu
Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.
Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele
Ověřovatel zápisu pan Oleg Beznosík.
Komise souhlasí. Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.
Komise souhlasí. Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.3/2023

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi 
členové BK na email - podmět místopředsedy Ing. Myslína uvádět termín následující schůze. 
Komise souhlasí se zápisem č.3/2023: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel statistiku PČR za březen 2023, na požádání bude k dispozici členům BK. 
Informace PČR - nárůst pokusů vloupání do objektů v městské části Židenice a okrajových 
městských částech revíru. Opět se objevily krádeže katalyzátorů.
Prevence: Fotopast - ochrana majetku - nesmí být pořízen trvalý záznam.
Informace MP - fotbalové utkání proběhlo v klidu bez narušení pořádku a bezpečnosti.

6. Téma - Vandalismus



Předseda BK uvedl aktuální téma - Vandalismus: příklad ulice Novolíšeňská, kde nový 
skládaný plot areálu nejmenované firmy ihned po zbudování posprejován. Firma další části 
plotu ošetřila penetračním nátěrem proti grafity.
K tématu proběhla diskuze členů a hostů BK.

7. Diskuze a různé

Zastupitel MČ Bmo-Líšeň Michal Chaloupka otevřel diskuzi k bezpečnosti podchodů. 
Z následné sofistikované debaty vzešlo usnesení, o kterém dal předseda BK hlasovat. 
Usnesení (hlasování) č.4/2023: Komise bezpečností doporučuje RMČ Brno-Líšeň 
kontrolu údržby a úklidu všech 6. podchodů v městské částí Brno-Líšeň.
Komise souhlasí s usnesením č.4/2023: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

V čase 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ dubnovou schůzi s tím, 
že se další jednání uskuteční v pondělí 15. května 2023 od 17:00 hodin.

Ověřovatel:
Oleg Beznosík
Clen Komise bezpečnosti

Zapisovatel:
Matěj Chrněla

Předseda Komise bezpečnosti


